
Uppdatering kring svärmtelefonen mm

...med hälsning från biodlarnas kansli...
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Svärmtelefonen med svärmkarta:

        https://svarmtelefonen.biodlarna.se/callmap.html 

https://svarmtelefonen.biodlarna.se/callmap.html
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● BARA 34 registrerade svärmfångare i Dalarna – vi är 7 i 
Faluortens biodlarförening som har registrerad sig

● Samordning av gruppen fungerar jättebra via chatgrupp – den 
som har bäst med tid och kanske är närmast svärmen tar hand 
om svärmen – det kan inte skada att ha kontakt med 
grannföreningen just när det är ”gränsfall”

● En hel del samtal pga ”svärm” visar sig gälla getingar eller 
solitärbin som bosatt sig – det hjälper om folk skickar någon bild i 
mobilen så att man inte åker i onödan
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Sammanfattning från Ann-Sofie Alfsdotter:
● Av årets hittills inringda samtal har 6 samtal landat hos någon av era 34 svärmfångare. Det ser ut som om det fram till nu har varit en ganska 

lugn svärmtid över hela landet. Det är först när vi stänger telefonen för säsongen som statistiken kommer sammanfattas och som vanligt 
presenteras i Bitidingen i höst.

● Det finns egentligen inte så mycket nyheter att rapportera om så här mitt under pågående säsong. Underhåll och eventuella utvecklingar av 
Svärmtelefonen görs när telefonen är stängd för att inte störa funktionerna.

● Det som är nytt sedan förra året är Svärmkartan som ni säkert har läst om i Bitidningen. Hittills i år så verkar det ha blivit en succé, både 
bland biodlarna (oavsett om biodlaren är anmäld som svärmfångare eller inte), men även för allmänheten och media.

● Ni har relativt många svärmfångare i Dalarna, men för att tjänsten ska bli ännu mer heltäckande så är vi alltid tacksamma för fler. Sedan man 
kunde pausa sig som svärmfångare via självbetjäningen så såg jag att det är många som väljer att göra det när det har gått en bit in i säsongen. 
Troligtvis kan det här bero på att man känner att man inte kan ta emot fler svärmsamhällen och därför väljer man att pausa sig. Har vi då fler 
svärmfångare som tillhör samma områden så blir inte belastningen så stor på de svärmfångare som är anmälda, samt att det finns back-up 
utifall att någon pausar sitt uppdrag.
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Annat av intresse:

● Biodlardistrikten kommer ju att ha ett projekt med bina på kupvåg 
plus mätning med sensorer, för Dalarnas del är det Thomas 
Wärnfeldt i Ornäs som ska pröva det

● I väntan på detta tänkte jag visa er data på mina egna 4 kupor på 
våg samt temperatur-, lufttryck och luftfuktighetsmätning

● Det är mycket intressant att följa samhällens utveckling

                          http://bw.grabenreith.de/

http://bw.grabenreith.de/
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Förslag som kanske kan diskuteras i samband med 
svärmomhändertagande och svärmtelefonen?

● En idé är att vi kan få till regional utbildning i samband med 
svärmomhändertagande när sådana här dagar inte ge tillräckligt med 
utrymme för detaljerad genomgång – något som kanske Gunilla på 
distriktsstyrelsen kan ta med i utbildningsplaneringen?

● En fundering är om man skulle kunna föreslå ansvariga på kansliet att 
bygga ut svärmtelefonens funktionalitet med att man kan välja att bli 
kopplat till registrerade biodlare även för rådgivning kring svärmhantering, 
just nybörjare som vill fånga in svärmar själv skulle kunna ställa frågor eller 
komma överens om mentorskap – finns det behov?
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